
Tiskové prohlášení 
 

Kontakt: 
Tomáš Třetina, senátor a starosta Moravského Krumlova, tel.: 606 735 207 

Richard Janderka, starosta Vedrovic a předseda Mikroregionu Moravskokrumlovsko, tel.:  725 488 725 

 

Obyvatelé na Moravskokrumlovsku nechtějí novou asfaltovnu na 
Leskouně. Obávají se hluku, prachu a zvýšené dopravy 

 
Moravský Krumlov – Obyvatelé obcí na Moravskokrumlovsku v těchto dnech podepisují petici 
proti záměru vybudovat areál na výrobu a recyklaci stavebních hmot na Leskouně (mezi 
Vedrovicemi a Moravským Krumlovem). Poukazují především na zvýšení dopravní zátěže a 
s tím spojená bezpečnostní rizika a také zvýšení emisí CO2.  To však nejsou všechny obavy lidí, 
kteří bydlí v okolních vesnicích a v Moravském Krumlově.  
 „Jsme přesvědčeni, že provoz výroby a zpracování stavebních hmot s sebou nese také 
hlukovou a pachovou stopu, která by negativně dopadala na kvalitu života. A to v žádném 
případně nechceme dopustit. Výroba stavebních směsí rozhodně nepřispívá k podpoře 
ochrany životního prostředí. Nevidíme důvod, proč by firma měla budovat nový areál v takové 
blízkosti obcí,“ vyjádřil se starosta Moravského Krumlova a senátor za Znojemsko, který petici 
podepsal mezi prvními. Společně se starosty okolních obcí považuje za zásadní, aby došlo k 
pečlivému prověření všech dodaných podkladů pro realizaci výstavby areálu. 
 
Petici mohou lidé podepsat do 15. ledna 
Plánovaná asfaltovna by měla mít maximální kapacitu výroby až 200 000 tun živičných směsí 
ročně a součástí areálu má být recyklační linka stavebních hmot, jejíž roční kapacita bude také 
ve vyšších desítkách tisíc tun ročně.  Tento provoz výrazně ovlivní podle starostů v regionu 
kvalitu života nejen v rodinných domech na Rakšickém nádraží sousedících s budoucím 
areálem, ale také ve všech obcích přilehlých obcích.  
Zástupci obcí mikroregionu Moravskokrumlovsko se koncem roku 2022 sešli, aby řešili 
společný postup. Připravili petici, kterou mají občané možnost podepsat do 15. ledna na 
jednotlivých radnicích.  
 
  
 
 


